

**Referat Styremøte  
Flekkerøy BK Sjø**

**Dato:** 11.08.2021  
**Tid:** 20:00 – 22:30  
**Sted:** Båtforeningen



**Tilstede:** Bård, Frode, Bjørnar, Tommy, Sebastian, Karsten, Jostein, Roger, Lennart, Reidar og Peder.

| Sak/år  | Hva saken gjelder/vedtak  | Type | Ansvar         |
|---------|---|------|----------------|
| 1/2021  | <b>Økonomi</b><br>Regnskap 2021 ble informert om.   | O    | Bård/<br>Tommy |
| 5/2021  | <b>Dugnad Kårholmen</b><br>Det skal ryddes og vedlikeholdes. Ingen store prosjekter på gang.  | V    | Roger          |
| 16/2021 | <b>Lederfordeling</b><br>Lene og Bjørnar til Vandrerne, Reidar til Stifinnerne. Vi satser på en del nye småspeiderledere.   | V    | Bård           |
| 17/2021 | <b>Oppstart H21</b><br>Vi starter opp i uke 33. Vi prøver først med vårens dager og tidspunkt. Så vil endringer bli vurdert. Planlegging av program gjør lederne etter første møte. Sebastian lager kompetanseplan perm.  | V    | Bård           |
| 18/2021 | <b>Emnekurs Søgne 3.-5. september</b><br>Jostein, Bjørnar og Tommy deltar som skippere på Lybsken og eventuelt Lambo. Bård inviterer Rovere og øvrige ledere til å delta.   | V    | Bård           |
| 19/2021 | <b>Innkjøp følgebåt</b><br>Roger bestiller ny Pioner 14 fot med 20 hk motor. Poeng at det ikke står 9.9 å dekselet.   | V    | Bård           |
| 20/2021 | <b>Oves gård 2021</b><br>Helg: 10. – 12. september. Vi kjører tradisjonelt opplegg.<br>Komite: Sebastian, Jostein, Karsten og en rover som Peder utnevner mandag 16. Sebastian lager spond arrangement(er) med betaling ifb. med påmelding  | V    | Bård           |
| 21/2021 | <b>D5L kurs H21</b><br>Gruppen sponsor to rovere med 11 000kr hver og fire ledere med 5500kr hver. Totalt 44 000kr. Vi bestiller kurs hos Waypoint.   | V    | Bård           |
| 22/2021 | <b>Søknader om støtte</b><br>Vi søker om støtte til en eller to henger som kanskje blir innredet til kombi av frakt og feltkjøkken. Videre søker vi om støtte til stort forsamlingsstelt uten vegger. Vi søker også om et større beløp hos Gjensidige til oppgradering av gruppebåt til en helårs seilbåt. Lennart og Sebastian søker.  | V    | Bård           |
| 14/2021 | <b>Speidergudstjeneste 15. august</b><br>Godt samarbeid med Prestekontoret og Magne Liane. Speidere leser bønner og tekstene. Bår informerer/holder kollekttale.  | V    | Bård           |
| 23/2021 | <b>Utleie speiderhuset 2022</b><br>Basert på årets utfordringer undersøker Frode med Arntsen om muligheter for opplegg tilsvarende det på Bragdøya.   | V    | Bård           |
| 15/2021 | <b>Eventuelt</b><br>Dugnadsguppe junior: Roger informerte om muligheter. Styret var positive på generelt grunnlag, men vil gjerne forholde seg til noe mer konkret.<br><br>Organisering av voksenressurser til hjelp med administrative oppgaver som rundt basar, sommerleirer og generell drift. Det ble vedtatt eget møte for å finne voksne til å bli med. Møtet blir 6. september på speiderhuset klokken 20:00 | V    | Bård           |

Type sak: V = vedtakssak, O = orienteringssak

Neste møte 21. september 20:00.

Ref.:Bård